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Nominace - Studio Divadla Haná Vyškov
s inscenací ZAŘÍDIL TO POVONDRA (VÁLKA S MLOKY)

Doporučení - Divadelní soubor Smotaná hadice Křenovice
s inscenací TŘI HOLKY JAKO KVĚT

Doporučení - Morkovští ochotníci s inscenací MARIE, DCERA KAJETÁNOVA

DENÍČEK DIVADELNÍHO KOJEČÁKA
- Neděle se oproti sobotě nesla v mírně krizovém duchu. 
Stréc Milan po sobotním divadelním večírku zaspal a do-
polední představení přijel uvádět až na 11:00, přičemž 
představení začínalo v 10:00. Popravdě řečeno ho ale spíš 
dovezla Anežka, než že by sám přijel.
- Malý Eda Koráb, zřejmě z nastupující generace divadel-
níků, položil nové základy rubrice „Módní policie“, když 
ohodnotil boty Marušky Němečkové jako „takové, co nosí 
bárbínky“.
- Na přehlídce se letos celkově hodně šetřilo. Jednak na 
spotřebovaných energiích – vypínalo se topení, když v sále 
topili lidé, a stávkovaly spotřebiče, když jsme chtěli upéct 

kuřata. Dále se tisklo o polovinu méně Divadelních Koje-
čáků – jednak proto, že Svača šetří lesy, toner a peníze 
a za druhé Hadička by chtěla, abyste nás sledovali na In-
stagramu, a ne na papíře, protože z přečtení na Instagramu 
máme větší dosah.
- Hadička musela odejít ze slavnostního předávání cen, 
protože jí začaly brečet děti, že chtějí taky toho kašpárka.
- Křenovský soubor tentokrát v Křenovicích nezapomněl 
Martinu, ale Emilku, a musel se pro ni vracet.
- Divadelní Kojetín dostal na večírku dort ke svým třiceti-
nám. Porotci sfoukli svíčky, zazpívalo se, zapilo a na závěr 
oslavy Svača říká: „Stejně je to ročník dvaatřicáté.“
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NÁZORY + DRBY + KECY Z KNIHY
ANEB NA CO ASI MYSLELI DIVÁCI PO PŘEDSTAVENÍ
Divadelní spolek Kroměříž - Mariáš života
- Krásný úvod, byli jste oba skvělí. Díky moc za parádní 
zážitek :-)
- Zvláštní, zvláštní, zvláštní, ale asi dobré=)
- Super nápad. Začnu vařit mýdlo!
- Pěkně zahrané, umění herců. Tulačky Kojetín
Divadýlko Mrak - Trojlístek pohádek
- Bylo to krásný, hezký (4x)     - Bylo to docela dobrý.
- Líbilo se  mi to.           -Líbilo se to dětem ze Sluníček.
Divadelní spolek J. K. Tyl Brodek u Př. - Upokojenkyně
- Vynikající, super herecké výkony. Děkujeme.
- Naprosto, naprosto skvělé, dlouho jsem nic tak dobrého 
neviděl.
- Úžasné, hodně pravdivé a aktuální. Děkuji.
- Aspoň se člověk v téhle době zasměje a víme do čeho 
jdeme! Díky.
Metropolitní divadlo Praha - S čerty nejsou žádné žerty
- Pěkné.    - Moc se nám to líbilo. 3A
- Moc se mi to nelíbilo. Aďa.   - Moc se mi to líbilo. Míša
Studio SEN Olomouc - Vichřice v domě č. 11
- Zajímavé představení, výborné efekty. Arnošt
- Moc pěkné představení. Tereza
- Dobrý večer, hlasuju za hru „Tři holky jako květ“ moc hez-
ké. Děkuji.
- Pěkný zážitek z divadla - děkujeme. Tulačky Kojetín
Smotaná hadice Křenovice - Tři holky jako květ
- Profesionální výkon. Moc děkujeme! Zdenek ...
- Skvělé!!!          - Holky jste úžasný♥ L+M
- Nejlepší divadlo, které jsme v poslední době viděly!
- Úžasné, odvážné, upřimné. Děkujeme a držíme pěsti. 
Ať vás divadlo baví a lidi taky:-) K+J
- Krásné a ze života:-) Šárka

Divadelní studio Viktorka Holešov - Kandidát
- Pěkné, kvalitní, propracované vystoupení (představení).
- Bylo to zajímavé, bavilo mě to.
Morkovští ochotníci - Marie, dcera Kajetánova
- Krásné představení. Výborné herecké výkony. Tereza
Divadlo Dostavník Přerov - Není co skrývat
- Moc pěkné představení.
- Super představení, parádní hra. Jarek
- Skvělá hra. Moc jsme se pobavili. Komedie jak má být, 
navíc to mělo i hloubku. Děkujeme za výborné představení 
a parádní herce. Alenka a Jarda
- Bylo to mega promyšlené a úžasné. Miluju to a heracké 
výkony stály fakt za to! Šla bych hned znova. Natálie Perni-
cová       - Potvrzuji! Tereza Pernicová
- Překvapující závěr! Ukazuje to, jak jsme všichni zbabělí 
a bojíme se pravdy. Jitka...
- Představení se nám líbilo, jsou to příběhy ze života. 
Určitě se podívám na filmovou předlohu. Příště zase. Lucka 
a Honza 9.3.2024 Kojetín
Studio Divadla Haná Vyškov - Zařídil to Povondra (Vál-
ka s mloky)
- Výborné představení. Arnošt
- Moc pěkné představení. Skvělé herecké výkony. Děkuji 
Tereza
- Úžasné herecké výkony, krásný příběh, dramaticky před-
vedené scény, uvěřitelné. Děkujeme. Alenka a Jarda
Krásné, silné představení. J...
Dohráli jsme Uherské Hradiště - Jeppe
- Super! Jednička s * Marta Olomouc

CITÁT POPŘEHLÍDKOVÝ
Koječák hitem Databáze českého amatérského divadla! 

Hele...     www.facebook.com/amaterskedivadlo.cz
Petra Richter Kohutová
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REFLEKTOR NEBO RECENZOR
ANEB V NEDĚLI JSME VIDĚLI
Zařídil to Povondra (Válka s mloky)
Soubor: Studio Divadla Haná Vyškov
Režie: Tomáš Dorazil

Mloci vládnou Vyškovu, Vyškov vládne mlokům
Když jsem ono festivalové nedělní ráno pustil si k čištění 
zubů hotelový televizor, v něm se Karel Čapek právě maz-
lil s pejskem nebo obcházel zaujatě svou zahrádku. Karel 
Čáslavský v komentáři Hledání ztraceného času až telepa-
ticky přiblížil mne k představení, které mne za necelou hodi-
nu mělo čekat, totiž inscenaci vyškovského souboru Zařídil 
to Povondra, původní dramatizaci Čapkova žurnalistického 
románu Válka s mloky. Je tomu bezmála 90 let, co Karel 
Čapek své Mloky uvedl v život. 
Čapek měl ten neobvyklý dar, že jeho díla nestárnou. Jako 
lakmusový papírek s novinářskou intuicí nasával, kam smě-
řuje svět, lidstvo jako celek, ale i jedinec jako takový. Měl 
dar pojmenovávat proměnu světa kolem něj. Jako lakmu-
sový papírek vnímal, že proměna starého světa do nového, 
která právě ve dvacátých a třicátých letech nabírala na ob-
rátkách, nás bez pudu sebezáchovy může dovést ke kata-
strofě.
Čapkova Válka s mloky je utopií. Postupná proměna vztahu 
lidí ke křehkým mořským tvorečkům, kteří zprvu s pokorou 
a oddaností sbírají pouze perly na dně mořském a jako po-
zornost je předávají lidem, a následná krutá a prudká pro-
měna vztahu mloků k lidem, je však pro Čapka jednoznač-
ně metaforická. Žurnalistická forma románu opírajícího se o 
články o mlocích, hovoří jasně o tom, že v tom vzájemném 
vztahu Čapek demaskuje nebezpečí kolonialismu, který se 
může vymknout, když na původní obyvatelstvo nadřazeně 
nahlížíme pouze jako na výhodnou pracovní sílu, rozpína-
vou globalizaci, která z posedlosti kapitálem dává příležitost 
soustředit moc do několika firem… Možná nepřímo hovoří 
také o soumraku bílého muže (tak nazval svou knihu o krizi 
západní civilizace Benjamin Kuras), hovoří o tom, jak se 
proti lidstvu může otočit jeho potřeba využívat cizí území k 
zisku kvůli nerostným surovinám, hovoří o silné populační 
explozi do té doby nevyspělých národů, kteří se pak budou 
domáhat potřeby expanze do zbytku světa, hovoří i o nevy-
zpytatelném klimatu… O zrodu nacionalistické rozpínavos-
ti, rasové nadřazenosti. To vše se nyní děje, to vše je dnes 
bohužel tak nesmírně aktuální.
Ve vyškovské inscenaci nikdy neuvidíme mloky. Jsou sice 
popisováni, podrobeni zkoumání, ale nikdy je nevidíme. 
Je to důmyslné a velmi chytré řešení, protože dosazování 
výše zmíněných témat, skrytých v metafoře Války s mloky, 
nebrání žádné pohádkové či jinak neohrabané zkonkretizo-
vání podoby mloků. 
Přemysl Hnilička se ve své dramatizaci snaží výrazně 
uchovávat řekněme žurnalistický ráz Čapkovy prózy. Při-
stupuje k Čapkovi s pietou, zachovává často i jazyk postav, 
zejména v postavě českého mořského dobrodruha Van To-
cha, který jako první objeví inteligenci mloků a kterého pak 
sám na jevišti s hravou nonšalancí ztvárňuje. Podstatným 
průvodcem příběhu je souboj dvou novinářů – bulvárního 
a toho druhého, řekněme veřejnoprávního. Oba dva (trochu 
forbínově jako V+W) o světové senzaci zvané mloci chtějí 
referovat po svém. Titulní postavou je ovšem pan Povon-

dra, malý český človíček, vrátný ve firmě, který pustí Van 
Tocha k ambicióznímu podnikateli Bondymu. Povondra in-
tenzivně sbírá všechny dostupné články o mlocích. Je totiž 
přesvědčen, že právě on doslova otevřel dveře k proměně 
starého světa v nový. Povondra na konci dočká se vnitřního 
pocitu viny, když se onen nový svět hroutí do zkázy.
V herectví souboru je patrná vědomá snaha o jistý druh he-
recké stylizace (byť nejednotné) na všech úrovních, od až 
prvorepublikového herectví Huga Haase, které se promítá 
v hereckém ztvárnění pana Povondry v podání Alexandra 
Nováka, již zmiňovaného žoviálně bodrého Van Tocha Pře-
mysla Hniličky, okázale teatrální herečky (Denisa Šlesinge-
rová), Profesorky Petry Šarhanové nebo odměřené madam 
Volavky ve stylizaci a la Ester Kočičková (Ivana Šmelová). 
Hra se stylizací se vzhledem k v množství ztvárněných po-
stav zdá být šťastným řešením, ovšem není vždy zcela dů-
sledná, ne každý z herců jí vládne suverénně. Podstatnější 
je však to, aby zvolená stylizace neodtahovala pozornost 
od základní situace, kterou postavy na jevišti řeší. V těch 
okamžicích totiž ztrácí hra na dramatičnosti a proměňuje 
se ve sled tu lépe, tu hůře vizualizovaných nových faktů 
o mlocích. Inscenace je silná v těch okamžicích, kdy fakta 
dramaticky posouvají děj a nové informace o mlocích na-
stolují další možné překážky či otázky do budoucna.
Přes veškerou aktuálnost a dobré herecké výkony inscenaci 
hrozí, že se promění v jakýsi strnulý monolitický tvar, v němž 
proměny nálad a atmosfér nejsou tak výrazné jako pestrost 
situací, které se v inscenaci odehrávají. Proto se úvahy toči-
ly také kolem možnosti využití hudby, jež by mohla pomoci 
mnohem výrazněji pracovat se změnou atmosféry.
Vyznění inscenace na rozdíl od Čapka nevyznívá optimis-
ticky. Mloci (přesněji řečeno lidé, kteří se postavili do jejich 
čela jako do vedení stáda ovcí) si náhle uzurpují právo na 
pevninu a vytlačují tak člověka z povrchu zemského. Válka 
je na spadnutí, diplomatická jednání tlačí člověka do pato-
vé situace. Šťastné východisko v nedohlednu… Utopie se 
stává dystopií.
Režisér Tomáš Dorazil uvádí inscenaci Zařídil to Povon-
dra jako druhý díl zamýšlené čapkovské tetralogie. Nese-
tkal jsem se ještě v žádném amatérském divadle s takto 
koncepční, dlouhodobou dramaturgií. Je to obdivuhodné. 
Obraz světa, jak jej vidí Čapek i Dorazil se svým týmem, se 
sklenutím všech čtyř inscenací stane jednou mimořádnou 
událostí na poli amatérského divadla. Věřme, že se tetralo-
gie podaří v celém jejím rozsahu.

Vladimír Fekar
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KOLOKVIUM S DIVÁKY PO PŘEDSTAVENÍ
Jakub

Navštěvuješ Divadelní 
Kojetín pravidelně?
Nepravidelně, ale snažím 
se alespoň jednou za čas 
přijít se podívat a pobavit.
Jak sis užil představe-
ní? Moc mě to bavilo. 
Válku s mloky mám rád 
a v tomto provedení 
jsem si představení užil. 

Naprosto to splnilo moje očekávání.
Co ty a herectví? Herec jsem, co si pamatuji, nikdy být ne-
chtěl, ale můj idol byl vždy Jean-Paul Belmondo. Mezi moje 
oblíbené filmy jednoznačně patří Muž z Acapulca. 

Aneta
Navštěvuješ Divadelní Ko-
jetín pravidelně?
Já se divadlu věnuji, takže se 
snažím chodit, jak mi čas do-
volí. Moc mě to baví a vždyc-
ky se těším na to, že uvidím 
něco nového. Je dobré, že to 
má stoupající tendenci a ka-
ždým rokem se kvalita před-
stavení zvyšuje. 

Jak sis užila představení? Bylo to perfektní. Nejdřív jsem 
čekala možné zapojení diváků přímo na scéně, což se na-
štěstí nekonalo, ale celkově jsem si to moc užila a musím 
uznat, že herecké výkony byly úžasné. 

KOLOKVIUM S TVŮRCI PO PŘEDSTAVENÍ
Přemysl Hnilička

Teď jste rozmluvený po 
diskuzi s porotou, tak si 
pojďte popovídat ještě 
s námi. Jak se vám hrá-
lo?
Samozřejmě tam byla ner-
vozita, protože je to festi-
valové představení, navíc 
ještě dopolední. Naštěstí 
mám tu výhodu, že si svou 

část odehraji na začátku a pak už se jenom dívám, jak se 
daří ostatním.
Jak dlouho trvá, než se hra takhle do nejmenšího de-
tailu nazkouší?
Nejdřív jsme s režisérem pracovali na scénáři, to trvalo tak 
čtyři měsíce. Scházeli jsme se v pizzerii, probírali jsme to  
pak jsme si vzájemně posílali verze textů. Pak se začalo 
v lednu zkoušet a premiéra byla koncem května. Asi půl 
roku nám to trvalo. Scházeli jsme se každý víkend na jeden 
den. Potom před premiérou to byl třeba celý víkend, aby-
chom si to projeli.
Je těžké zorganizovat, aby se potkalo tolik lidí ve stejný 
čas?
Naštěstí už ne tolik jako dřív. Máme tabulku a podle ní se 

scházíme. Přizpůsobili jsme se vždy tomu, jestli někdo mohl 
nebo nemohl, takže se zkoušel třeba jeden konkrétní obraz 
a další jsme přidali, až když byl dostupný zase další herec.
Když to tvoříte, máte hned od začátku v hlavě všechny 
detaily?
To není moje práce. Na to se zeptejte režiséra Toma Dora-
zila. Já jsem dělal jenom scénář a dramaturgii. Takže jsem 
tam spíš proto, že když se režisér hodně rozplamení a roz-
jede, tak ho držím v limitu původní myšlenky, ale Tomáš 
to naštěstí nepotřebuje. Známe se spolu v podstatě dvacet 
let. Spolupracovali jsme v roce 2009 na Šťastné události. 
Tehdy jsem tam jenom hrál. Teď jsem se Tomášovi vnutil 
do dramaturgie. Když jsem viděl Krakatit, tak jsem mu řekl, 
že jestli bude dělat Válku s mloky, tak se mnou. On se ne-
vzpouzel, takže z mého pohledu to dopadlo dobře.
Máte Čapka rád?
Ano, odjakživa. Konkrétně Válku s mloky mám v nejoblíbe-
nější trojici. Zaprvé proto, že je to takový románový patch-
work. Je to sestavené z výstřižků, rozbité, rozlítané. Někdy 
ve svých patnácti jsem slyšel v rádiu rozhlasovou drama-
tizaci a ta mě naprosto uchvátila. Takže když jsem to psal 
jako divadlo, tak jsem se musel snažit, abych zapomněl, že 
jsem to kdy slyšel. Opravdu jsem to slyšel snad stokrát, měl 
jsem to v hlavě a musel jsem na to zapomenout a udělat to 
jinak. Zapomínání šlo těžko.

Tomáš Dorazil 
Máte od začátku zkou-
šení hry v hlavě všech-
ny detaily?
Ono je to různé u různých 
typů her. Předběžně něco 
v hlavě mít musíte, pro-
tože bez toho se to nedá 
dělat. Když se to pokusím 
metaforicky vyjádřit, tak 
zavřete oči a inscenace 

se vykreslí. Pak zjistíte, že vám nefunguje to, co jste si 
nakreslili, herci začnou nabízet něco jiného a začnete to 
měnit. Diskutujete o tom, jak by všechno mohlo a mělo být 
a průběžně to dostává tvar. Bez toho by to nebylo divadlo, 
mohli byste si to jenom napsat na papír. Bez momentálních 
impulzů vznikajících při zkoušení to nejde dělat.

Kulisy máte stejné jako loni?
Ano, to je záměr. I scénografka je stejná. Všechny čtyři 
Čapky, co chceme dohromady udělat, děláme v podobné 
scénografii. Zároveň je ekonomicky výhodné mít jedny kuli-
sy na čtyři inscenace. Třeba ten monolit byl u Krakatitu větší 
a tady z toho používáme jenom část. 
Máte některou část vaší hry nejvíce v oblibě?
Budu trošku egoista. Psali jsme to s Přemkem, který psal 
převážně ty novinářské výstupy a věci s Povondrou, a já 
jsem psal ty hromadné scény, třeba novinářský syndikát, 
a to mám rád já. Proto jsem se do toho pustil.
Jaké je vaše nejoblíbenější představení?
Za ta léta je toho hodně. Velmi rád vzpomínám na inscenaci 
Šťastná událost, kterou jsme tady měli před x lety, myslím, 
že to bylo v roce 2009. Dále mám rád Nabokovovu Lolitu 
a třetí by byla věc, kterou jsem dělal na velkém plátně, ja-
zzový muzikál Tracyho tygr.
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Lenka 

Chodíte na Divadelní 
Kojetín pravidelně?
Já se ochotnickému hra-
ní věnuji celý život, takže 
chodím pravidelně, vždyc-
ky se na to těším a užiji si 
to. 

Myslíte si, že je mezi mladou generací o ochotnická di-
vadla zájem?
Obecně bych řekla, že zájem upadá, ale co se občas bavím 
s mladými studenty z gymnázií, tak tam ještě určité procen-
to na tato divadla nezanevřelo a přijdou, za což jsem ráda 
a je to jedině dobře.
Máte nějakou oblíbenou herečku?
Mám ráda Evu Burešovou, líbí se mi její široké spektrum 
aktivit. Přes moderování, zpívání a herectví se věnuje hod-
ně aktivitám. Hodně jí v tomto fandím. 

KOLOKVIUM S ŘEDITELKÓ DIVADELNÍHO KOJETÍNA
Marie Němečková, vedoucí souboru Hanácká 
scéna Kojetín a ředitelka přehlídky Divadelní 
Kojetín

Jak byste zhodnotila 
tento ročník?
Tento ročník byl úžasný, 
už jenom proto, že to byl 
ročník jubilejní – třicá-
tý. Odkazuje to na cel-
kově úžasných třicet let 
neúnavné práce, jak od 
organizátorů, tak herců 
a všech, kteří se na akci 
každoročně podílejí. Je 
to pětidenní maraton 
a všichni odcházíme moc 

spokojení a šťastní, že se nám to opět podařilo. Letošní 
ročník měl jedenáct divadelních představení, z toho devět 
bylo soutěžních a dvě nesoutěžní, která se vždycky hrají 
pro děti ze škol.

Býváte nervózní, jestli se všechno povede?
Jsme mimo jiné herci, takže očekáváme, že se budou dít 
i věci neočekávané a nepřipravené a jsme připraveni je ře-
šit. Z fleku, teď, okamžitě.
Udělala byste nějaké změny v příštích ročnících? 
Je to už dobře zaběhnutý systém, o kterém všichni víme, 
jak by měl probíhat. Většinou jsme připraveni na to, co nás 
čeká, ale vždycky se může vyskytnout něco nového. Letos 
se tu třeba objevil nápad, že bychom mohli prodávat upo-
mínkové předměty s tematikou Divadelní přehlídky.
Které divadlo se vám líbilo nejvíc? 
Mně se těžko posuzuje, které je nejlepší, protože každé to 
divadlo má něco do sebe, jsou to různé divadelní žánry, 
a tak je velmi těžké to srovnávat. Proto obdivuji odbornou 
porotu, že si s tím vůbec dokáže poradit. 
A kdybyste si měla vybrat jedno z představení, na které 
byste šla znovu, které by to bylo?
Zařídil to Povondra (Válka s mloky). Je to těžké téma a člo-
věk si s takto těžkým tématem nemusí hned poradit, takže 
může být dobré vidět takové představení dvakrát.

PETRA A VLADIMÍŘI TO LETOS NEMĚLI JEDNODUCHÉ
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REFLEKTOR NEBO RECENZOR
ANEB V NEDĚLI JSME VIDĚLI
Jeppe
Soubor: Dohráli jsme Uherské Hradiště
Autor: Ludvig Horberg
Režie: Hana Nemravová

Divadelní hra Jeppe z Vršku (či Jeppe z Hůrky nebo Jeppe 
z Kopečku) norského dramatika Ludviga Holberga byla na-
psána již v roce 1722. Dodnes patří k jeho neuváděnějším 
dílům, což platí i pro českou profesionální i amatérskou di-
vadelní scénu.
Komedie líčí eskapády prostého sedláka Jeppeho, jenž 
holduje alkoholu a jeho žena jej podvádí s místním kostel-
níkem. Jednoho dne Jeppeho přemůže alkohol natolik, že 
zcela neví o světě. Toho využijí tři urození páni, přenesou 
ho v bezvědomí na zámek, kde ho uloží do panské poste-
le a přesvědčí jej o tom, že je baronem. Jeppe v proměnu 
uvěří a začne se chovat mstivě a pansky, aby se na konci 
příběhu opět ocitl tam, kam patří.
Je překvapující, že zrovna tuto hru si k adaptaci vybral sou-
bor pracující s žáky a absolventy literárně-dramatického 
oboru Základní umělecké školy v Uherském Hradišti (vy-
stupují pod názvem Dohráli jsme).
Proč je to překvapující, je nasnadě. Vždyť Jeppe je přeci 
muž ve středním věku, který již má něco odžito a něco vypi-
to. Právě proto se tak snadno stane obětí nejapného žertu 
a i jeho další chování vychází z této charakteristiky.
Mladý soubor z Uherského Hradiště proto pro inscenování 
zvolil hravé prostředky, které v podstatě vypichují téma ze-
směšnění Jeppeho a jeho potrestání za nejapný život. To 
by mohlo vycházet, pokud by se inscenátoři zuby nehty ne-
drželi původního textu, jehož odříkávání pak místy retardu-

je tempo a působí jaksi nepatřičně. Na druhou stranu jsme 
ocenili až artistické schopnosti mladých herců.
Porota rovněž doporučila zaměřit se na hudební složku in-
scenace. Její hlasitost při spouštění trhala uši a nedařilo se 
ji (tu a tam) včas zkorigovat tak, aby nepřehlušovala slovní 
projev.
Zajímavým nápadem byla výměna urozených pánů za ba-
ronku a její dvě služebné. Inscenace tak dostává zcela jiné 
konotace a pokud by se s tímto principem pracovalo dů-
sledněji, bylo by zaděláno na opravdu zajímavou a hravou 
inscenaci. 
Takto jsme byli svědky podařené klauniády s prvky gro-
tesky, z níž bylo cítit nadšení a radost z divadla, snoubené 
s velkou dávkou talentu u všech protagonistů.
Do budoucna přejeme souboru mnoho krásných zážitků při 
divadelní tvorbě.

Vladimír Altán Mátl

KOLOKVIUM S HERCI PO PŘEDSTAVENÍ

Jaké máte pocity po představení?
Aneta: Já myslím, že to bylo super. Užili jsme si to. 
Ondřej: Na to, co tomu předcházelo… Měli jsme zpoždění, 
část souboru nám nedorazila včas. 
Vaše představení je hodně fyzicky náročné. Cvičíte 
jenom během zkoušek, nebo se připravujete i doma 
nebo někde jinde? 
Aneta: Já ne.
Hana: Já teda taky ne. Ale máme v souboru slečnu, co se 
věnuje gymnastice. Pohyb je pro nás přirozený.

Kdo to vymyslel, že budete během představení pořád 
skákat, padat atd.?
Ondřej: To vzniklo hned na začátku, někdy během prvních 
zkoušek. Hanka přišla s tím, že objednala trampolínu a že ji 
tam využijeme. A tak už nebylo cesty zpět. 
Hana: Potom jsme se naučili kotouly a řekli jsme si, že to 
tam taky použijeme, a tak se to pořád nabalovalo. 
V některých scénách kolegu různě zvedáte, není pro 
vás těžký?
Hana: Teď jsme to hráli po delší době a zdál se nám těžší 
než předtím. 
Ondřej: Už jste si odvykly.
Je těžké předvést zpomalený záběr? 
Hana: Ono nám to přirozeně vyplynulo. 
Proč máte rádi divadlo? 
Aneta: Během divadla využiju spoustu věcí, co umím. Po-
hyb, zpěv, herectví, práci s hlasem. 
Hana: Také jsem to chtěla říct. Herectví spojuje strašně 
moc mých zájmů. 
Byl by rozdíl, kdybyste hráli s někým jiným?
Ondřej: Pro mě by to určitě rozdíl byl. Trvá to, než se mezi 
lidmi vytvoří nějaká chemie a než to začne fungovat. My už 
se známe asi dva roky a je to poznat.
Seznámili jste se až na divadle? 
Všichni: Ano.
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KOLOKVIUM S DIVÁKY PO PŘEDSTAVENÍ
Evženie
Navštěvujete Divadelní Kojetín pravidelně?
Chodím pravidelně, tento ročník jsem stihla čtyři představe-
ní. Kdybych měla jedno vypíchnout, tak to bude asi středeč-
ní Mariáš života. To se mi líbilo nejvíc.
Zajímá se mladá generace o divadlo?
Mladá generace chodí míň a míň. Je to velká škoda. V mi-
nulosti byl o taková představení daleko větší zájem. 
Máte nějaké oblíbené herce?
Vážím si moc pana Bartošky a paní Stašové. Bohužel ten 
čas tak rychle letí, že moji oblíbenci už se v televizi vyskytují 
míň a míň. Dalším smutným faktem je bohužel skutečnost, 
že někteří už jsou v hereckém nebi a my můžeme už jenom 
vzpomínat. 

Naďa
Navštěvujete Divadelní Kojetín pravidelně?
Chodívám pravidelně, podle toho, jak čas dovolí. Nejvíce 
se mi líbila Vichřice v domě č. 11 a Není co skrývat.
Myslíte si, že je mezi mladou generací o ochotnická di-
vadla zájem?
Jednoznačně je. Já jezdívám i do Olomouce a tam je to 
samá omladina. Jsem za to ráda, že to i mladou generaci 
baví. Olomouc je univerzitní město, studují tam tisíce stu-
dentů, takže proto si určitá část z nich najde čas i na diva-
dlo. Nicméně i tady jsem viděla dost mladých lidí, což mě 
potěšilo a udělalo mi to radost. 
Máte nějakou oblíbenou herečku z profi scény? 
Já se moc na seriály ani na televizi nedívám, takže tahle 
otázka je pro mě těžká. Ale kdybych měla říct jedno jméno, 
tak to asi bude Hana Maciuchová. Alena

Chodíte na Divadelní 
Kojetín pravidelně?
Byly ročníky, kdy jsem 
stihla všechna představe-
ní. Letos jsem viděla pou-
ze pár představení, ale na 
příští rok doufám, že se mi 
poštěstí mít opět stopro-
centní účast. 

Co se vám líbilo nejvíc?
Nejlepší byla komedie Není co skrývat.
Máte nějakou oblíbenou herečku z profi scény?
Martha Issová je moje nejoblíbenější herečka. Mám ji ráda 
obecně a nedokážu vybrat jedno dílo, kde bych si jí vážila 
více či méně.

PŘEHLÍDKOVÝ DORT, KTERÝ NIKDO NEVIDĚL
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VÍTÁNÍ SOUBORŮ U NÁS NA HANÉ
ANEB UVÍTACÍ VÉBOR STRÉCA MILINA S HOSTESKAMA SVAČÓ A MARUŠKÓ

Kroměříž Brodek u Přerova

Olomouc Křenovice

Dostavník

Holešov Morkovice

Vyškov (to bylo trochu jiné přivítání)
Uherské Hradiště - bohužel jsme je nestihli ani přivítat, natož se vyfotit. Svaču a Milana to mrzí, ale celý soubor 
ještě ve 14:15 nebyl v Kojetíně.
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KOJOTINY STRÉCA MILANA A SVAČI
                                                                               

ANEB TOP SEKRÉT
PÍSNIČKA K NAROZENINÁM
♥ DNESKA JE TO SKORO NA DEN TŘICET LET,
CO PŘEHLÍDKA UVIDĚLA TENTO SVĚT,
NA VĚKU NEZÁLEŽÍ, VŽDYŤ JE POŘÁD SVĚŽÍ,
JE TO HOLKA JAKO KVĚT.
♥ ZA TU DOBU, SE TU TEHO SEHRÁLO,
NA PRKNECH TU HERCŮ NA STOVKY STÁLO,
TAK I DNESKA ZASE, V TOMTO JARNÍM ČASE,
DIVADLO NÁS ZLÁKALO.
♥ PROTO NA ZDRAVÍ SI VŠICHNI PŘIPIJEM,
VŽDYŤ TU VŠICHNI ZASE LETOS OŽIJEM,
NA NAŠI PŘEHLÍDKU A DALŠÍ TŘICÍTKU, 
ZE SRDCE JÍ VINŠUJEM.
DIVADELNÍ SPOLEK KROMĚŘÍŽ - MARIÁŠ ŽIVOTA
♥ ZA CHVÍLI HRU ZE ŽIVOTA UVIDÍŠ,
PŘIJEL DIVADELNÍ SPOLEK KROMĚŘÍŽ.
ŽIVOT JE MARIÁŠ, KOLIKRÁT PROHRÁVÁŠ,
PAK SI ZASE POLEPŠÍŠ.
♥ O ŠTĚSTÍ PŘEDSTAVU KAŽDÝ JINOU MÁ,
NĚKDO V MALIČKOSTECH SI HO VYHLEDÁ,
ALE JINÝ ZASE, NI ZA ZLATÉ PRASE,
NIKDY HO NEUHLÍDÁ.
♥ PROTO KAŽDÝ DEN SI CHVILKU POSTŮJTE
A Z MALÝCH VĚCÍ SE TAKY RADUJTE,
NA VĚKY TU NEJSME, TAK SI UŽÍVEJME,
A NA TO PAMATUJTE.
DS J. K. TYL BRODEK U PŘEROVA - UPOKOJENKYNĚ
♥ SMÍCHEM SE TŘÁST BUDE CELÁ BUDOVA,
PŘIJELI SEM AŽ Z BRODKU U PŘEROVA,
SÓBOR JÉ KÁ TYLA, TO VÁM BUDE SÍLA,
AŽ SE ZVEDNE OPONA.
♥ ŽIVOT SENIORŮ MNOHDY KRUTÝ JE,
V DOMOVĚ SI ČLOVĚK NIC NEUŽIJE,
KDYŽ MLÁDÍ ODEJDE, SENILITA PŘÍJDE,
NIC SI NEPAMATUJE.
♥ MÁ TO ALE TAKY SVOJE VÝHODY,
SVÝM ZPŮSOBEM UŽIJEŠ SI SVOBODY,
VŠECKO PŘEKVAPÍ TĚ, NIC UŽ NETRÁPÍ TĚ,
HODÍŠ SE DO POHODY.
STUDIO SEN OLOMOUC - VICHŘICE V DOMĚ Č. 11
♥ DNESKA NÁM PŘIJELI ZPŘÍJEMNITI DEN,
HERCI Z OLOMOUCE ZE STUDIA SEN,
DRŽTE SI ČEPICE, BUDE TO VICHŘICE,
ALE POUZE KRÁTKÁ JEN.
♥ KDYŽ ŽENSKÓ CHLAP DLÓHODOBĚ SUŽUJE,
ČÍMŽ JU USTAVIČNĚ TAKY STRESUJE,
BÓCHNÓ V NÍ PAK SAZE A MUŽA TÍM SNÁZE,
BEZ ŘEČÍ ZAMORDUJE.
♥ CO SI ALE POTOM POČÍT S MRTVOLÓ,
KDYŽ V MRAŽÁKU MÁŠ UŽ KYTU VEPŘOVÓ,
ŠAK DO BEČKY TĚSNÉ, JEHO TĚLO VMĚSNÉ A BU-
DEŠ MĚT HOTOVO.
SMOTANÁ HADICE- TŘI HOLKY JAKO KVĚT
♥ DNESKA PRKNA, KTERÁ ZNAMENAJÍ SVĚT,
BUDOU NOSIT TY TŘI HOLKY JAKO KVĚT,
Z KŘENOVIC DOJELI, ŠAK JSTE JE VIDĚLI,
JEJICH RAJÓN JE BUFET.
♥ DOZVÍTE SE VŠICHNI ZA MALOU CHVÍLI,
JAK SE ŘEŠÍ GENERAČNÍ ROZDÍLY,

GENERACE KAŽDÁ, SVOJE PROBLÉMY MÁ,
KDYŽ SE VZTAHY ZHROUTILY.
♥ VŽDYCKY ALE V SRDCI KLÍČÍ NADĚJE,
KDYŽ SE NOVÝ ŽIVOT NA SVĚT USMĚJE,
RÁZEM SMUTEK ZMIZÍ, UŽ SI NEJSOU CIZÍ,
ZAS JE LÁSKA ZAHŘEJE.
VIKTORKA HOLEŠOV - KANDIDÁT
♥ NA KEHO UŽ DNESKA PADÁ PONORKA,
VYVEDE HO Z TEHO BRZO VIKTORKA,
O TOM JAK LŽÓ VŠICI, HLAVNĚ POLITICI,
V ZIMĚ BA I ZA HORKA.
♥ KAŽDÉ DNESKA, KDO UMÍ JEN TROCHU LHAT,
JE PRO LIDI IDEÁLNÍ KANDIDÁT,
VŠECKO NASLIBUJE, POTOM SI LIBUJE,
JAK MU BUDEM Z RUKY ŽRAT.
♥ POLITIK TEN JE JAKO NA STŘEŠE VŮL,
HLEDÍŠ NA TO HOVADO JAK V PLOTĚ KŮL,
JAK SE TAM MOHLO DOSTAT, A JAK HO Z TAMA SUNDAT, 
ČLOVĚK BY Z TEHO ZBLNUL.
MORKOVŠTÍ OCHOTNÍCI - MARIE, DCERA KAJETÁNOVA
♥ KDO CHCE OD ŽIVOTA ČEKAT NĚCO VÍC,
PŘIŠEL DNES NA OCHOTNÍKY Z MORKOVIC,
UŽ NEPLETÓ KOŠE, A K NAŠÍ POTĚŠE,
ZAHRAJÓ NÁM Z PLNÝCH PLIC.
♥ DŘÍV TO OCHOTNÍCI LEHKY NEMĚLI,
ČASTO ZIMÓ AJI HLADEM TRPĚLI,
ŽILI NA SEKERU, PALIČOVU DCERU,
ZATO ZAHRÁT UMĚLI.
♥ DNES SE ČLOVĚK, ALE DIVIT NESTAČÍ,
OCHOTNÍCI MAJÓ ŽIVOT JINAČÍ,
TŘEBA V KOJETÍNĚ, SÓ JAK NA HOSTINĚ,
KDYŽ SÓ V NAŠEM BUFÁČI.
DIVADLO DOSTAVNÍK PŘEROV - NENÍ CO SKRÝVAT
♥ DNES NAVEČER ZAS K NÁM PŘIJEL BOHUDÍK,
OD PŘEROVA DIVADELNÍ DOSTAVNÍK,
A S NÍM HERCI ZNÁMÍ, PODĚLÍ SE S NÁMI,
O SVŮJ KUS ZA OKAMŽIK.
♥ DNES SE ČLOVĚK NEZASTAVÍ NA CHVÍLU,
CELY ŽIVOBYTÍ NOSÍ V MOBILU,
FURT DO NĚHO HLEDÍ, JAK PŘES PLOT SÓSEDI,
DNES JE TO STŘED VESMÍRU.
♥ ZA CHVÍLU VÁS, ALE PŘENDE LEGRACE,
UVIDÍTE, ŽE SÓ S NIM AJ ŠTRAPÁCE,
KDO JAK S ČIM ZACHÁZÍ, TAK TYM AJI SCHÁZÍ,
KONEC CIVILIZACE.
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STUDIO DIVADLO HANÁ VYŠKOV – VÁLKA S MLOKY
♥ V NEDĚLU BYT V DIVADLE SE VYPLÁCÍ,
KDYŽ PO ROCE PŘIJELI VYŠKOVÁCI,
PŘEDVEDLI NÁM GRIFI,
ZAHRÁLI NÁM SCIFI O LIDSKÉ POPULACI.
♥ TOTO DÍLO I DNES AKTUÁLNÍ JE,
HISTORIE SE POŘÁD OPAKUJE,
KVŮLI KAPITÁLU, PRO HRSTKU DOLARŮ,
LIDSTVO SE OBĚTUJE.
♥ ŽÁDNÉ STROM VŠAK NEROSTE AŽ DO NEBE,
KDYŽ JEDINEC MYSLÍ JENOM NA SEBE,
PENÍZE POMINÓ, NÁSLEDKY ZUSTANÓ,
A NÁS Z TEHO ZAZEBE.

DOHRÁLI JSME UHERSKÉ HRADIŠTĚ - JEPPE
♥ DNESKA JSME TU UŽ DOSLOVA DOHRÁLI,
Z HRADIŠTĚ JSME SÓBOR SEMKA POZVALI,
DVĚSTĚ LET HRU STARÓ, DNESKA NÁM ZAHRAJÓ,
NA KTERÓ JSME ČEKALI.
♥ KDYŽ TI ŽENSKÁ NASAZUJE PAROHY,
OPIJEŠ SE, ŽE NEMOŽEŠ NA NOHY,
RÁZEM SE PROBUDÍŠ A V LUXUSU SÍDLÍŠ,
UŽ NEJSI TAK UBOHÝ.
♥ REALITA ALE OVŠEM JINÁ JE,
MYSLÍŠ SI ŽE PROBUDÍŠ SE DO RÁJE
AŽ PAK VYSTŘÍZLIVÍŠ,
A SKUTEČNOST UZŘÍŠ, SI ZASE ZA LOKAJE.

ZAŽILI JSME S VAMA CHVÍLE PARÁDNÍ, AJI KDYŽ TRVALY SOTVA JEN PÁR DNÍ, SNAD PŘÍŠTÍ ROK ZASE,
TADY V TOMTO ČASE, ŠMINKY NÁŠ SÁL PROVONÍ.

KAŽDÉ SÓBOR CO TU NA PÓDIU STÁL, TÁHNE TU HEROCKÓ KÁRU DÁL A DÁL,
RÁDA JE THÁLIJE, ŽE DIVADLO ŽIJE, ŽILO A ŽÍT BUDE DÁL.

SPONZOŘI DIVADELNÍHO KOJETÍNA A ZÁROVEŇ I KOJEČÁKA
MĚSTSKÉ KULTURNÍ STŘEDISKO KOJETÍN
MĚSTO KOJETÍN         OLOMOUCKÝ KRAJ

MINISTERSTVO KULTURY ČR
AUTOŠKOLA ŠÍREK Hanusíkova ulice Kojetín

BARTÁK ZDENĚK s.r.o. Samostatnost 1348, Holešov 
DOBRŮTKY OD VERUNKY náměstí Republiky Kojetín

DOLABUŽ Masarykovo náměstí Kojetín
ELMAPEK s.r.o. ELEKTROMONTÁŽE

GOLDEN EGG RESORT s.r.o. 
PIVOVARSKÝ HOTEL KOJETÍN Dr. E. Beneše 61 Kojetín

HMS - REAL s.r.o. STAVEBNÍ OBCHODNÍ ČINNOST
INSTALACE 206 - ROMAN KUSÁK s.r.o. vodo-topo-plyn

LÉKÁRNA U ZLATÉHO LVA ulice 6. května Kojetín
RESTAURACE MĚŠŤANSKÁ BESEDA Kroměřížská ulice 

MLSNÁ HRUŠKA rodinná cukrářská výrobna, Hruška 128 
MULTI-S s.r.o. Hulínská ulice Kroměříž

POČÍTAČOVÝ SERVIS LADISLAV POLÁK, Kojetín 
PTÁČEK - POZEMNÍ STAVBY s.r.o. Podvalí Kojetín

TECHNIS KOJETÍN s.r.o. Padlých hrdinů Kojetín
ZAHRADNICTVÍ ZAHRÁDKÁŘSKÉ POTŘEBY 

Vyškovská ulice Kojetín
                                                                                                   DĚKUJEME!!!
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VÝSLEDKY DIVADELNÍHO KOJETÍNA 2024
CENA A NOMINACE NA DIVADELNÍ PIKNIK VO-
LYNĚ 2024: Studio Divadla Haná Vyškov s in-
scenací Zařídil to Povondra (Válka s mloky)
ČESTNÉ UZNÁNÍ A DOPORUČENÍ NA DIVADEL-
NÍ PIKNIK VOLYNĚ 2024: Divadelní soubor Smo-
taná hadice Křenovice s inscenací Tři holky jako 
květ
ČESTNÉ UZNÁNÍ A DOPORUČENÍ NA DIVADEL-
NÍ PIKNIK VOLYNĚ 2024: Morkovští ochotníci 
s inscenací Marie, dcera Kajetánova
CENA DIVÁKA
Studio Divadla Haná Vyškov za inscenaci Zařídil 
to Povondra (Válka s mloky)

CENY:
- Cena Anetě Klvaňové za roli Anny Vrbičkové 
v inscenaci Upokojenkyně DS J. K. Tyl Brodek 
u Přerova
- Cena Ludmile Binderové za roli Marie Ptáčko-
vé v inscenaci Upokojenkyně DS J. K. Tyl Brodek 
u Přerova
- Cena Haně Svačinové za režijní vedení hereček 
v inscenaci Tři holky jako květ Smotané hadice Kře-
novice
- Cena Emilii Vránové za roli Emily v inscenaci Tři 
holky jako květ Smotané hadice Křenovice
- Cena Martině Večerkové za roli Laury v inscenaci 
Tři holky jako květ Smotané hadice Křenovice
- Cena Alici Ohlídalové za roli Alice v inscenaci Tři 
holky jako květ Smotané hadice Křenovice
- Cena Romanovi Uwe Juráňovi za roli Kandidáta 
ve stejnojmenné inscenaci Divadelního studia Vik-
torka Holešov
- Cena Sestavovatelce Marii Tesař za spolupráci 
s dramaturgyní Marií Tesař, režisérkou Marií Tesař, 
scénografkou Marií Tesař a autorkou kostýmů Marií 
Tesař v inscenaci Marie, dcera Kajetánova Morkov-
ských ochotníků (za hudební doprovod ne!)

- Cena Divadlu Dostavník Přerov za hereckou 
souhru v inscenaci Není co skrývat
- Cena Marku Šudomovi za režii a výpravu insce-
nace Není co skrývat Divadla Dostavník Přerov
- Cena Přemyslu Hniličkovi a Tomáši Dorazilovi 
za dramatizaci Čapkovy Války s mloky pro inscena-
ci Zařídil to Povondra Studia Divadla Haná Vyškov
- Cena Tomáši Dorazilovi za režii inscenace Za-
řídil to Povondra (Válka s mloky) Studia Divadla 
Haná Vyškov

Čestná uznání:
- Čestné uznání Zdence Kulové za herecký výkon 
v inscenaci Mariáš života DS Kroměříž
- Čestné uznání Honzovi Raclavskému za herec-
ký výkon v inscenaci Mariáš života DS Kroměříž
- Čestné uznání Studiu SEN Olomouc za autor-
ský přístup v inscenaci Vichřice v domě číslo 11
- Čestné uznání Zuzaně Klusalové za roli Marie 
Tylové v inscenaci Marie, dcera Kajetánova Mor-
kovských ochotníků
- Čestné uznání Petru Škrabalovi za pěvce Hor-
sta Bucholze a Karla Stárka v inscenaci Marie, dce-
ra Kajetánova Morkovských ochotníků
- Čestné uznání Alexandru Novákovi za roli Po-
vondry v inscenaci Zařídil to Povondra (Válka s mlo-
ky) Studia Divadla Haná Vyškov
- Čestné uznání Přemyslu Hniličkovi za roli Van 
Tocha v inscenaci Zařídil to Povondra (Válka s mlo-
ky) Studia Divadla Haná Vyškov 
- Čestné uznání Souboru Dohráli jsme Uher-
ské Hradiště za pohybovou nápaditost v inscenaci 
Jeppe

CENA DIVADELNÍHO KOJEČÁKA
ANEB JAK JSTE HLASOVALI
1. Studio Divadla Haná Vyškov   1,0000
       - Zařídil to Povondra (Válka s mloky)
2. Divadelní spolek J. K. Tyl Brodek u Př.   1,0137
      - Upokojenkyně 
3. Morkovští ochotníci - Marie, dcera Kajetánova  1,0488
4. Divadelní spolek Kroměříž - Mariáš života  1,1282
5. Divadlo Dostavník Přerov - Není co skrývat  1,1299
6. Smotaná hadice Křenovice - Tři holky jako květ 1,1809
7. Divadelní studio Viktorka Holešov - Kandidát  1,3125
8. Studio SEN Olomouc - Vichřice v domě č. 11  1,3181
9. Dohráli jsme Uherské Hradiště - Jeppe  1,7273

VŠEM OCENĚNÝM, DOPORUČENÝM A NOMI-
NOVANÝM Z DIVADELNÍHO KOJETÍNA VELKÁ 
GRATULACE!!
VŠECHNY FOTKY Z FESTIVALU NAJDETE NA:
https://www.rajce.idnes.cz/h-svaca/album/diva-
delni-kojetin-2024
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OMLUVENKA DIVADELNÍHO KOJEČÁKA
- Divadelní Koječák se omlouvá prezidentovi Pavlovi, že 
o něm letos vůbec nenapsal, 
- stréc Milan se omlouvá Pavlovi Hurychovi, že mu od loň-
ské přehlídky stále neposlal slíbenou slivovici,
- stréc Milan se omlouvá obchůdku Dobrůtky u Verunky za 
to, že jim rozlomil prodejní pult,
- omlouváme se všem cizincům kromě slovenských bratrů, 
že jsme ještě nepořídili synchronní překlad představení do 
angličtiny, 
- omlouváme se všem čtenářům bez instagramového účtu, 
že jsme je neustále nutili ke sledování Koječáka na Insta-
gramu,
- omlouváme se všem fanouškům na Facebooku, že jsme 
více přispívali na Instagram,
- stréc Milan se omlouvá, že si ještě nezaložil Instagram, 
- stréc Milan se omlouvá prodejci zánovního auta, že od něj 
nechtěl slevu,
- Svača se omlouvá jistému Jurovi za otisknutí jeho milost-
ného dopisu z vojny,
- omlouváme se výrobně Mlsná Hruška z obce Hruška, že 
jsme jim s vitrínou nevrátili i zákusky,
- omlouváme se porotci Vladimíru Fekarovi, že už několiká-
tý rok píšeme, že se narodil v Bezměrově,
- omlouváme se blondýnkám Kamči a Verči za to, že jsme 
jejich fotku použili do vtipu o umělé inteligenci,
- omlouváme se Altánovi, že jsme doteď nepochopili, kde 
pracuje,
- Svača se omlouvá všem hladovým divákům, že Ladiček 
uvařil jenom sto porcí guláše a na dalších třista hladovějí-
cích už nezbyla ani jedna porce,
- Svača se omlouvá Hadičce, Eliance a Edíkovi, že museli 
odjet domů před vyhlášením, protože nedostali ty kašpárky. 
Dodatečně je tedy od nás dostanou za to loutkové divadlo, 
kterému urvaly oponku,
- Svača se omlouvá všem, že toho letos vyběhala málo,
- Svača se omlouvá Hadičce, že tomu instáči vůbec nero-
zumí. Do příště se ho pokusí aspoň pochopit, když jí na tom 
tolik záleží,

- Svača se omlouvá všem z kojecké kultůry, že na ně byla 
nepříjemná a v sobotu na ně trochu ječela a nebylo to tím 
rumem,
- Milin se omlouvá všem holkám, protože holkám v šatně 
říkal něco jiného, než říkal holkám v bufetu,
- Jarča se omlouvá Marti, že ji dluží stovku z bufetu,
- Kojecká kultůra se omlouvá všem divákům, že se v sále 
na každé představení vypínala hlasitá ventilace a světelné 
označení východů, diváci potom byli dost přehřátí a ti pospá-
vající byli tak dezorientovaní, že nevěděli jak z divadla odejít,
- Svača se omlouvá všem, kterým zapomněla poděkovat 
a navíc se jim ani neomluvila, 
- omlouváme se tradičně všem, kterým jsme se měli omluvit 
a nedošlo nám to.

DĚKOVAČKA DIVADELNÍHO KOJEČÁKA
- Divadelní Koječák děkuje všem zúčastněným souborům, 
divákům a pořadatelům za to, že díky společné koordinaci 
opět vznikla nezapomenutelná přehlídka,
- DK děkuji Svači, že všechno krásně zorganizovala a vy-
běhala,
- DK děkuje Marušce Němečková, že zodpovědně repre-
zentovala funkci ředitelky přehlídky,
- DK děkuje Janě Večeřové i Kačce Lýskové, že všechno 
stíhaly krásně vyfotit,
- DK děkuje mladým redaktorům, že si na přehlídku opět 
udělali čas a neúnavně vedli a do počítačů přepisovali roz-
hovory,
- Svača děkuje Hadičce, že se ani letos na Divadelní Koje-
čák nevykašlala,
- děkujeme Honzovi Krčmařovi, že nám spravil troubu s ku-

řaty a částečně i párkovač,
- děkujeme odborným lektorům za kvalitní debaty a ještě 
kvalitnější recenze pro náš časopis psané v pozdních noč-
ních hodinách,
- děkujeme všem divákům, kteří se nechali vyfotit k rozho-
vorům, protože díky tomu je náš časopis krásnější i pře-
hlednější,
- děkujeme režijní škole, že nám splnila sen mít na přehlíd-
ce režijní školu,
- Svača děkuje všem, kterým dostatečně nepoděkovala 
a neomluvila se jim,
- děkujeme všem holkám z kojecké kultůry za mateřskou 
péči během celé přehlídky a Milinovi za péči nemateřskou,
- a na závěr děkujeme všem, kteří nás začali sledovat na 
Instagamu! :-)


